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Protokół z V  
Sesji Rady Gminy Zagrodno 

27 sierpnia 2024 r. 
 
Miejsce posiedzenia sesji: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 
Godzina rozpoczęcia: 9:31 
Godzina zakończenia: 10:38 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki otworzył obrady i przywitał zebranych. 
Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 
 
Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Sebastian Faryniarz NIE  27.08.2024 09:32 Nieobecny 

2 Kamila Halikowska TAK  27.08.2024 09:32 Obecny 

3 Bogusław Kamiński TAK  27.08.2024 09:32 Obecny 

4 Marcin Karasiński TAK  27.08.2024 09:32 Obecny 

5 Jan Kotylak TAK  27.08.2024 09:32 Obecny 

6 Dawid Kowcz TAK  27.08.2024 09:32 Obecny 

7 Bartosz Kunecki TAK  27.08.2024 09:32 Obecny 

8 Sylwester Kuźmiak TAK  27.08.2024 09:32 Obecny 

9 Grzegorz Laszkiewicz TAK  27.08.2024 09:32 Obecny 

10 Stanisław Olechowski TAK  27.08.2024 09:32 Obecny 

11 Halina Pawlus TAK  27.08.2024 09:32 Obecny 

12 Beata Raczyńska TAK  27.08.2024 09:32 Obecny 

13 Anna Senko TAK  27.08.2024 09:32 Obecny 

14 Piotr Siwak TAK  27.08.2024 09:32 Obecny 

15 Bolesław Sobański TAK  27.08.2024 09:32 Obecny 

 
Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy Zagrodno Piotr Janczyszyn, Skarbnik Gminy Gabriela 
Światkowska, Z-za Wójta Beata Łuckiewicz – Kropska, Radca Prawny Marian Tarnowski, Sołtys 
Sołectwa Olszanica Anna Lisowska, Sołtys Sołectwa Zagrodno Lilianna Sieradzka, Sołtys Sołectwa 
Brochocin Walenty Luszniewski. 
 

Planowany porządek posiedzenia 
 
Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie V sesji Rady Gminy Zagrodno. 
2. Sprawozdanie Wójta Gminy Zagrodno z działalności w okresie międzysesyjnym. 
3. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, zapytania  

i wnioski radnych. 
4. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie zmiany Uchwały nr LXXII.439.2023 z dnia 27 września 2023 r. w sprawie 
zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej 
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ewidencji zabytków, sposobów jej rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach 
środków pozyskanych z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, 

 w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok. 
5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie V sesji Rady Gminy Zagrodno. 

 

 
Przebieg spotkania 

 

1. Otwarcie V sesji Rady Gminy Zagrodno. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki otworzył obrady V sesji Rady Gminy Zagrodno. 
Przywitał wszystkich zebranych. Zweryfikowano kworum - na sesji obecnych jest 14 radnych na stan 
15, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne 
uchwały. Następnie poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali porządek 
obrad i zapytał, czy są wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. Wobec braku wniosków 
przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
 

1. Otwarcie V sesji Rady Gminy Zagrodno. 
2. Sprawozdanie Wójta Gminy Zagrodno z działalności w okresie międzysesyjnym. 
3. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, zapytania  

i wnioski radnych. 
4. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie zmiany Uchwały nr LXXII.439.2023 z dnia 27 września 2023 r. w sprawie 
zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej 
ewidencji zabytków, sposobów jej rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach 
środków pozyskanych z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, 

 w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok. 
5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie V sesji Rady Gminy Zagrodno. 
 
 

2. Sprawozdanie Wójta Gminy Zagrodno z działalności w 
okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poprosił Wójta o złożenie sprawozdania. 

Wójt Piotr Janczyszyn złożył sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki podziękował za złożone sprawozdanie i otworzył 
dyskusję. 
 
Radny Jan Kotylak zapytał, czy ktoś chce stawiać u nas wiatraki i gdzie? 
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Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że tak pomiędzy Olszanica a Radziechowem. Taką Chęć 
postawienia elektrowni wiatrowych zgłosiło 5 firm. Niestety te firmy chcą częściowo stawiać 
elektrownie wiatrowe na tym samym terenie lub w sąsiedztwie bliskim i nawzajem się wykluczają 
będziemy musieli podjąć decyzję które firmy będą u nas realizowały te inwestycje.  
 
Radny Marcin Karasiński zapytał jakiej długości jest odcinek drogi pomiędzy Radziechowem a 
Okmianami. 
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że jest to około 700 m. Częściowo jesteśmy my właścicielem to 
jest chyba 360 m i drugie tyle jest Skarbu Państwa, którym zarządza powiat. I połączymy się z Gminą 
Chojnów. 
 
Radny Marcin Karasiński zapytał czy to już jest trzeci przetarg ogłoszony na te budynki po szkolne?  
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że to już 4 przetarg. 
 
W związku z brakiem pytań przewodniczący uznał informację za przyjętą.  
 
 

3. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi 
na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki  poprosił radnych o składanie interpelacji i zapytań 
 
Radny Jan Kotylak złożył interpelację w sprawie podjęcia działań skutkujących remontem całej drogi 
na cmentarz. Stan ten tej drogi jest naturalny i myślę że tam żadne jakieś doraźne naprawy łatanie 
dziur niczego nie zmienią, trzeba zaplanować gruntowną modernę i gruntowny remont po to żeby 
była porządna nawierzchnia a modernizację po to żeby usprawnić przepustowość tej drogi i ruch na 
cmentarz, wymiana nawierzchni i przebudowa tej drogi w takim zakresie w jakim jest to możliwe 
żeby się pojawiły jakieś mijanki i ewentualne miejsca do parkowania samochodu. Oraz w sprawie 
remizy strażackiej w Zagrodnie tego obiektu którym w tej chwili jesteśmy. Ten obiekt pewnie kiedy 
był stawiany, był nowoczesny funkcjonalny to minęło kilkadziesiąt lat, on nie jest w tej chwili ani 
nowoczesny ani funkcjonalny, nie spełnia już wymogów. Radny zawnioskował o to żeby w budżecie 
na następny rok zaplanować środki na opracowanie jakiejś dokumentacji modernizacji tego obiektu 
poprzez jego rozbudowę. Zapytał jeszcze czy wiemy jak i gdzie można sięgnąć po pieniądze na 
budowę przydomowych elektrowni wiatrowych. 
 
Radny Marcin Karasiński zwrócił się do wójta o przystąpienie do planu sporządzenia remontu dróg 
gminnych. Który miałby polegać na zinwentaryzowaniu wszystkich naszych dróg, następnie 
przeprowadzeniem wizji lokalnej żeby ocenić jak te drogi wyglądają czy są użytkowane i następnie w 
sołectwach spotkać się i ustalić priorytety jeśli chodzi o konieczność remontów danych dróg. 
 
Radny Piotr Siwak powiedział, że od bardzo dawna stara się żeby mieszkańcy Łukaszowa mogli 
bezpiecznie przejść przez drogę wojewódzką. Że bardzo długo to już trwa i że ma nadzieję, że wójt 
przyłoży teraz wszelkich starań aby w Łukaszowie można było przejść bezpiecznie. Poinformował 
również że zabezpieczenie energetyczne na świetlicy wiejskiej w Łukaszowie jest za małe i zgłaszał to 
już wielokrotnie żeby to natężenie zwiększyć.  
 
Radny Sylwester Kuźniar złożył interpelację w sprawie zamontowania lampy oświetlenia ulicznego 
która będzie oświetlała przystanek autobusowy zlokalizowany obok byłej szkoły przy drodze 
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powiatowej w Olszanicy jak i  również o wycięcie gałęzi na tym przystanku. Zgłosił również, że jest 
potrzeba uzupełnić i wyrównać drogę do posesji nr 5 i 9 na Kolonii Garnczary.  
 
Radny Bogusław Kamiński złożył zapytanie czy gmina uczestniczyła w programie ciepłe mieszkanie? 
Jeżeli nie to dlaczego? 
 
Radna Halina Pawlus zgłosiła brak możliwości dojazdu dzieci do szkoły z kolonii. Poinformowała, że 
kiedyś jeździł autobus szkolny zabierał dzieci i nawracał koło nr 82 a teraz go nie ma. Żeby można 
było coś w tej sprawie zrobić. 
 
Radny Stanisław Olechowski złożył interpelację w sprawie wystąpienia do właściwego ministra w 
sprawie uzupełnienia brakującej części subwencji oświatowej w ramach rządowego programu 
podwyżka dla nauczycieli na rok 2024 według wniosku złożonego do Wójta Gminy Zagrodno przez 
dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Zagrodnie. Szanowni Państwo. Poinformował, że na 
sesji numer III 28 maja 24 roku rada gminy stosowną uchwałą przekazała 572.878,00 zł z 
przeznaczeniem na podwyżki wynagrodzeń dla nauczycieli i zwiększony odpis na zakładowy fundusz 
świadczeń socjalnych. Bardzo dokładnie tu akcentujemy na podwyżkę dla nauczycieli na zwiększony 
odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych zgodnie z otrzymaną subwencją oświatową z 
ministerstwa, takie środki gmina otrzymała i takie środki w miesiącu maju przekazaliśmy do Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego. Na obecnej sesji na sesji numer V za chwilę rada gminy z dochodów 
własnych uzupełni część brakującej podwyżki według wniosku dyrektora placówki oświatowej w 
kwocie 363.840,00 zł. A w poczekalni czeka dalsza część wniosku, dalsza część brakującej kwoty to 
jest około 900.000,00 zł. Jeżeli przekażemy te środki które przekazujemy teraz, jeżeli następne te 
900.000,00 przekażemy to zacznie nam się robić zapaść finansowa. Nie będzie ani na żadne drogi, ani 
na żadne inne dokumenty, ani na żadne inne inwestycje a już nie mówię o środkach które są nam 
potrzebne na udział własny w ramach różnych programów, które się będą pojawiać za chwileczkę do 
realizacji. Poinformował również że na dzień 31 grudnia 2023 roku gmina do oświaty dopłaciła z 
dochodów własnych 52% kosztów funkcjonowania oświaty. 52%. W tym roku już widzimy że będzie 
więcej, pewnie sięgnie blisko 60%. Ale 3/5 będziemy my dopłacać z dochodów własnych, 2/5 budżet 
państwa. Tak daleko nie pociągniemy w żaden sposób. Ponad 8 milionów w tej chwili kosztuje nas 
oświata, niecałe 4 miliony jest subwencji, nie liczę tej podwyżki co teraz została cośmy otrzymali. 
Czeka nas naprawdę wielki bój o środki, które należy pozyskać albo które nie należy wydać na 
oświatę.  
 
Radny Bolesław Sobański wniósł o wykonanie kratownicy z której woda ściekałaby do rowu na 
drodze powiatowej łączącej się z drogą do Radziechowa w Modlikowicach, bo jak deszcz pada to ta 
woda nie ma gdzie spływać i leci na drogę powiatową co stwarza niebezpieczeństwo.  
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział radnemu Kotylakowi, że w planach jest zrobienie drogi na 
cmentarz wraz z mijankami wraz z wykorzystaniem poboczy, żeby to było funkcjonalne. Natomiast 
jeżeli chodzi o remizę wójt poinformował, że w mirę możliwości będziemy ubiegać się o środki 
finansowe na modernizację remizy z różnych instytucji. Wójt odniósł się również do planu remontów 
dróg informując że takowy plan będzie. Natomiast w kwestii przejścia dla pieszych w Łukaszowie wójt 
poinformował, że nie wiadomo w czym jest problem. Problem chyba jest taki że on troszkę się 
przeliczył. Umowa cały czas obowiązuje my nie odstępujemy od tej umowy licząc na to że on u nas 
pojawi po wakacjach i zrobi ten projekt. Ewentualnie będziemy wtedy szukać innego projektanta, 
jeżeli on powie definitywnie, że odstępuje. Mamy nadzieję że jednak tego nie zrobi i po wakacjach do 
nas tutaj tak mówił że przyjedzie i będzie to zrealizowane. Natomiast jeżeli chodzi o świetlice to 
został złożony wniosek do TAURON-a i będzie to zrobione. Wójt również odniósł się do lampy, 
przystanki i drogi w Olszanicy. Poinformował, że rozmawiał z kierownikiem Jakubowskim z 
Powiatowego Zarządu Dróg bo to jeżeli pojawią się znowu nabory na te przystanki z zatokami to 
mamy tam projekt i Olszanica zostanie tak samo zrobiona jak Zagrodno przy sali. Wójt odpowiedział 
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radnemu Kamińskiemu, że gmina nie przystąpiła wcześniej do programu ciepłe mieszkanie chcemy 
przystąpić do tego programu i przystąpimy. Radnej Halinie Pawlus wójt odpowiedział w sprawie 
autobusu, że  w tej chwili trasa jest już ustalona i my tego nie zmienimy do końca roku. W nowym 
rozdaniu czyli na koniec roku będzie ogłaszany przetarg będziemy znowu ustalili nową trasę i wtedy 
możemy to uwzględnić. Nad drogą Radziechów-Modlikowice też się pochylimy się nad tym 
problemem zobaczymy jak to faktycznie wygląda.  
 
 

4. Podjęcie uchwał: 
 

1/ w sprawie zmiany Uchwały nr LXXII.439.2023 z dnia 27 września 2023 r. w 
sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, sposobów jej rozliczania oraz 
sposobów kontroli w ramach środków pozyskanych z Rządowego Programu 
Odbudowy Zabytków, 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że Komisja Budżetu, Finansów, 
Infrastruktury Gminy, Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały na posiedzeniu w 
dniu 23 sierpnia 2024 r. i otworzył dyskusję. W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie zmiany Uchwały nr LXXII.439.2023 z dnia 27 września 2023 r. w 
sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, 
sposobów jej rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach środków pozyskanych z Rządowego 
Programu Odbudowy Zabytków 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.08.2024 10:07 
Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 
Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 
 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 27.08.2024 10:07 
2 Bartosz Kunecki Za 27.08.2024 10:07 
3 Stanisław Olechowski Za 27.08.2024 10:07 
4 Halina Pawlus Za 27.08.2024 10:07 
5 Anna Senko Za 27.08.2024 10:07 
6 Piotr Siwak Za 27.08.2024 10:07 
7 Sylwester Kuźmiak Za 27.08.2024 10:07 
8 Sebastian Faryniarz Nieobecny ------------ 
9 Marcin Karasiński Za 27.08.2024 10:07 

10 Kamila Halikowska Za 27.08.2024 10:07 
11 Bolesław Sobański Za 27.08.2024 10:07 
12 Grzegorz Laszkiewicz Za 27.08.2024 10:07 
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13 Bogusław Kamiński Za 27.08.2024 10:07 
14 Beata Raczyńska Za 27.08.2024 10:07 
15 Dawid Kowcz Za 27.08.2024 10:07 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki ogłosił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie: 14 głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr V.32.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 27 sierpnia 2024 r. w sprawie zmiany Uchwały nr 
LXXII.439.2023 z dnia 27 września 2023 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 
lub gminnej ewidencji zabytków, sposobów jej rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach środków 
pozyskanych z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

2/ w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że Komisja Budżetu, Finansów, 
Infrastruktury Gminy, Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały na posiedzeniu w 
dniu 23 sierpnia 2024 r. i otworzył dyskusję. W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.08.2024 10:08 
Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 
Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 
 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 27.08.2024 10:08 
2 Bartosz Kunecki Za 27.08.2024 10:08 
3 Stanisław Olechowski Za 27.08.2024 10:08 
4 Halina Pawlus Za 27.08.2024 10:08 
5 Anna Senko Za 27.08.2024 10:08 
6 Piotr Siwak Za 27.08.2024 10:08 
7 Sylwester Kuźmiak Za 27.08.2024 10:08 
8 Sebastian Faryniarz Nieobecny ------------ 
9 Marcin Karasiński Za 27.08.2024 10:08 

10 Kamila Halikowska Za 27.08.2024 10:08 
11 Bolesław Sobański Za 27.08.2024 10:08 
12 Grzegorz Laszkiewicz Za 27.08.2024 10:08 
13 Bogusław Kamiński Za 27.08.2024 10:08 
14 Beata Raczyńska Za 27.08.2024 10:08 
15 Dawid Kowcz Za 27.08.2024 10:08 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki ogłosił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie: 14 głosów „za”. 
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-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr V.33.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 27 sierpnia 2024 r. w sprawie w sprawie zmiany 
budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

5. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poprosił radnych a następnie sołtysów o zgłaszanie 
spraw różnych.  
 

Radny Grzegorz Laszkiewicz poprosił o wystosowanie odpowiedniego pisma, odezwy do obecnego 

właściciela o zabezpieczenie pałacu w Wojciechwie. Chodzi o ścianę, która przylega do drogi gminnej 

i grozi zawaleniu. Jak również konserwator zabytków powinien być poinformowany o nie należytym 

zabezpieczeniu tego obiektu. Fundacja która zakupiła ten pałac składała deklaracje że zabezpieczy ten 

pałac i wybuduje na tym terenie jakiś tam ośrodek doraźnej  pomocy dla seniorów. I nic nie zostało 

wykonane a na chwilę obecną to naprawdę stwarza coraz większe zagrożenie. Szczególnie ta ściana 

szczytowa która przylega do drogi. Radny poruszył również sprawę zadrzewienia, które nie zostało 

wycięte na łuku drogi przebiegającej przez Wojciechów w okolicach stawu oraz temat drogi przez 

Wojciechów, która jest drogą wylotową dla całej gminy w kierunku Chojnowa i autostrady i prosił o 

jakąś interwencję na komendzie powiatowej o częstsze kontrole. Ponadto droga ta łączy się z drogą 

wojewódzką i jest tam odcinek drogi który należy do powiatu legnickiego. On jest w tragicznym 

stanie. Poprosił o interwencję w tej sprawie żeby nasza gmina jakoś interweniowała, spróbowała 

wejść w jakąś współpracę aby ten odcinek drogi został wyremontowany.  

 

Radna Kamila Halikowska zapytała o światłowód w gminie Zagrodno, bo informacje które zostały 

mieszkańcom przekazane były takie że do końca wakacji ten światłowód będzie w Brochocinie 

zainstalowany. Że prace będą przynajmniej rozpoczęte, natomiast mieszkańcy zauważyli jakby że tych 

prac nie ma, nic się nie dzieje i chciałam zapytać po prostu jaki jest harmonogram tych prac czy 

wiemy coś na ten temat.  

 

Wójt Piotr Janczyszyn odniósł się do pałacu w Wojciechowie. Poinformował, że Powiatowy Inspektor 

Nadzoru Budowlanego od 2 lat prowadzi tam postępowanie. Nakłada kary finansowe na właściciela i 

niczym to nie skutkuje. Konserwator zabytków wysyła pisma, nakazuje, ostrzega. Wyślemy pismo i to 

pismo będzie kolejnym pismem, które dojdzie do właściciela. Natomiast jeżeli chodzi o zadrzewienia 

to będzie wycięte. Jeżeli chodzi o oświetlenie tam 35H tam miała być zamontowana lampa. 

Sprawdzimy dlaczego ta lampa tam nie została zamontowana jeszcze. I będzie na pewno na jednym 

słupie to oświetlenie zrobione. Natomiast jeżeli chodzi o światłowód to tak ja taką informację 

przekazałem bo firma, która wygrała przetarg i tutaj będzie robiła inwestycje, ale to nie idzie przez 

naszą gminę. Dostałem taką informację zostałem poproszony żeby przekazać dla mieszkańców bo oni 

gdzieś tam dostają też mnóstwo jakiś zapytań, interwencji że tutaj Internet słabo chodzi więc żeby 

uspokoić mieszkańców, że to już jest na etapie prac i tak było powiedziane że lipiec, sierpień oni będą 

realizować. Część prac miała być na powietrznie wykonywana część miała być ziemna a więc być 

może mieszkańcy tego wcale nie muszą wiedzieć, że po prostu przyjechali pociągnęli po słupach 

przewody i pojechali dalej. I jakiś tam etap zrealizowali. Ale to nie idzie przez gminę. Postaramy się 
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zasięgnąć informacji czy to faktycznie coś się dzieje na naszej gminie i powiecie złotoryjskim czy 

przesunęło się, jeżeli tak to z jakiego powodu.  

 

Skarbnik Gabriela Światkowska poinformowała, że była możliwość złożenia wniosku dodatkowego 

na uzyskanie dofinansowania do budowy żłobka i my jako gmina złożyliśmy ten wniosek. Został 

pozytywnie rozstrzygnięty i otrzymaliśmy dofinansowanie wysokości ponad 1.200.000,00 zł. I to jest 

bardzo dobra informacja o tyle nasz wkład własny w budowę żłobka się zmniejszy i myślę że musimy 

pozyskiwać dalsze środki aby właśnie jak najmniejszy był nasz udział własny gminy w danych 

zadaniach. W uchwale zmieniającej budżet wprowadziliśmy zmianę po stronie dochodów otrzymane 

darowizny na organizację dożynek w gminie Zagrodno w wysokości 11.000,00 zł. Już na chwilę 

obecną ta kwota się zwiększyła do kwoty 50.000,00 zł będzie ta zmiana wprowadzona na następnej 

sesji czyli na sesji wrześniowej.   

 

Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział radnej Halikowskiej że prace związane ze światłowodem trwają 

na terenie miejscowości Olszanica. Wójt poinformował również, że w sobotę 31 na boisku gminnym 

w Zagrodnie odbędą się dożynki gminno-powiatowe na które wszystkich serdecznie zapraszam. 

Wszystkich mieszkańców gminy Zagrodno w szczególności wszystkich rolników bo to tak naprawdę 

jest święto rolników. Oczywiście Państwa Radnych, Sołtysów myślę że nikogo nie zabraknie. Mam 

nadzieję że pogoda dopisze, frekwencja również i wszyscy tu razem będziemy mogli w dobrych 

nastrojach świętować na dożynkach gminno-powiatowych, serdecznie wszystkich zapraszam.  

 

Radna Halina Pawlus podziękowała wójtowi w imieniu swoim i w imieniu mieszkańców za 

uprzątnięcie młyna i po prostu za to że można przejechać bezpiecznie. 

 

Radny Bogusław Kamiński zapytał czy jest już jakaś odpowiedź odnośnie przejęcia torowiska z 

Zagrodna do Złotoryi? 

 

Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że na piśmie odpowiedzi jeszcze nie ma.  

 

Radny Bogusław Kamiński zapytał czy będziemy starać się dokończyć ścieżkę rowerową którą robi 

gmina Złotoryja i gmina Pielgrzymka i utknęło to na naszej granicy.  

 

Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział że nawiązał kontakt z Urzędem Marszałkowskim z panem 

Piotrem Nowickim, został przysłany nam projekt, plany jak ta ścieżka miałaby przebiegać. Powiem 

tak. Ta ścieżka jeżeli byłby zmieniony projekt którędy miałaby jechać czyli jeżeli jechałaby koło 

cmentarza w Grodźcu drogą do góry i drogą na Jurków to bylibyśmy w jakimś stopniu zainteresowani. 

Natomiast jeżeli nie zmienią trasy tej ścieżki tylko będzie pominięty Zamek Grodziec to dla nas jest to 

mało atrakcyjne a kosztowne. Natomiast z tych informacji, które posiadam jeżeli chcemy żeby była 

zmieniona ta trasa i żeby ta ścieżka przebiegała właśnie od stacji kolejowej z Grodźca do cmentarza 

do góry na parkingu koło kościoła, leciała by na parking koło kościoła i dalej na Jurków to 

prawdopodobnie nie dostalibyśmy dofinansowania i musielibyśmy to robić za własne środki. Więc tak 

to wygląda jak wygląda decyzja nie jest do końca podjęta. Chcielibyśmy żeby ta trasa została 

zmieniona i żebyśmy dostali dofinansowanie wtedy jesteśmy na tak.  
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Sołtys Walenty Luszniewski zgłosił problem monitoringu świetlicy wiejskiej i OSP Brochocin, że 

trzeba zrobić tak aby świetlica miała osobny monitoring i osobny OSP. Zapytał na jakim etapie jest 

budowa wodociągu w Brochocinie czy to dojdzie do skutku ten wodociąg i stacja uzdatniania wody? 

Następnie poruszył sprawę drogi wojewódzkiej numer 328 Złotoryja-Chojnów i oświetlenia w 

Brochocinie 35h. Sołtys zwrócił również uwagę na budynek po byłej rzeźni, koło szkoły. Jest on w 

centrum wsi a jest tak zdewastowany, rozebrany że grozi niebezpieczeństwem, poprosił żeby 

wystąpić z pismem o rozebranie i zabezpieczenie terenu.  

 

Przewodniczący rady Bartosz Kunecki zwrócił się z prośbą o pocięcie drzew na drodze w kierunku 

cmentarza w Zagrodnie bo ta droga jest wąska a wiszą już tam gałęzie i jest problem z przejazdem 

większą maszyną, ciągnikiem czy czymś takim. Zapytał czy byłaby możliwość rozeznania się czy 

znalazłaby się firma zainteresowana odbiorem opon wielkogabarytowych, typu rolnicze, ciężarowe. 

Bo dostaje takie sygnały od mieszkańców że mają gdzieś takie opony wiadomo że z takimi właśnie 

większymi oponami jest problem. Gdzieś w świecie są firmy które zajmują się utylizacją aczkolwiek 

odbiór od jednej indywidualnej osoby no to są koszta, takie które troszeczkę przewyższają możliwości 

mieszkańców i tutaj później też no jeżdżąc rowerami gdzieś po lasach czy po drogach widzimy że te 

opony no niestety ale walają się w takich miejscach w których nie powinny a może gdyby udało nam 

się zrobić jakąś większą taką wspólną zbiórkę to mogłaby być i negocjacja ceny. 

 

 Wójt Piotr Janczyszyn zwrócił się do sołtysa sołectwa Brochocin, że mieszkańcy się doczekają tego 

wodociągu. Do 17 września musimy podpisać umowę z wykonawcą. Od podpisania umowy 24 

miesiące wykonawca ma termin do zrealizowania zadania. Jeżeli chodzi o drogę Złotoryja-Chojnów to 

oczywiście możemy napisać pismo jako gmina i tylko prosić. Natomiast jeżeli chodzi o 35 h tam ta 

lampa ma być powieszona na słupie tauronowskim i będzie powieszona.  

 

Radny Bogusław Kamiński zapytał odnośnie wodociągu w Brochocinie na jakim etapie jest sprawa z 

poprzednim wykonawcą projektu na wodociąg Brochocinie. Sprawa ucichła. 

 

Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że sprawa jest w sądzie. A jeżeli chodzi o podcięcie drzew to 

zostanie to zgłoszone do zakładu usług komunalnych. 

 

Radna Beata Raczyńska zapytała odnośnie osiedlowych lamp, że w niedawnym czasie były 

wymieniane same słupy, a tutaj w dzisiejszej uchwale zmieniono wydatki na wymianę opraw i ma 

prośbę żeby osiedle Zagrodno też zostało uwzględnione w wymianie tych opraw i żeby dołożyć 

jeszcze jedną osobną lampę, która mieściłaby się przy ostatnich garażach.  

 

Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że pojechał sobie kiedyś na osiedle zobaczyć te kilka lamp te 

kilka opraw które trzeba było wymienić i zobaczył że kilka zostało wymienionych a cała reszta jest 

stara, więc tam nie jest kilka, tylko tam jest kilkanaście opraw do wymiany. Powiedział, że 

sukcesywnie będziemy je wymieniać o lampie za garażami też pamięta ale tam nie ma za bardzo na 

czym powiesić. Ewentualnie można by postawić tam całą lampę. Będziemy to sukcesywnie też na 

osiedlu robić.  

 

Przewodniczący rady Bartosz Kunecki na zakończenie również dołączył się do zaproszenia na dożynki 

i nadmienił, że zaczynają się uroczystą mszą świętą o godzinie 13. 
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6. Zamknięcie V sesji Rady Gminy Zagrodno. 

 
Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki zamknął V sesję 
Rady Gminy Zagrodno. 

 
 
 
 

 

 

 

Protokolant: 
Kamila Szczepanowska 
 
 
 
 

Pełne wypowiedzi przeprowadzonych dyskusji w poszczególnych punkach dostępne są do 
odtworzenia w Biuletynie Informacji Publicznej z zakładce Rada Gminy 2024-2029 - Transmisje sesji 
rady gminy pod adresem: 
 https://bip.zagrodno.eu/transmisje_sesji_rady_gminy,m19,s1904.html 
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